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Prezes stowarzJszenia Quad Speedway Częstochowa, zwrócił się do mnie z prośbą o #'n::
w negocjacjach, doĘczących uzyskania terenu, znajdującego się przy ulicy Brzegowej (teren za mini
torem żużlowym), pod użytek Stowarzyszenia Quad Speedway Częstochowa.

Ze rvzględu na brak moż|iwości korzystania ze stadionu żuzlowego w Częstochowie, stowarzryszenie
Quad Speedway Częstochową było anuszone w roku 2015, do trenowania orazotganizacji zawodów
na stadionie żużlowym w opolu. Poptzezte utrudnienią niektórzy z zawodników stowarzyszenia, nie
mogli uczestniczyó we wszystkich treningach oraz zawodach. Powodem ich nieobecności, były koszty'
aviązane z dojazdami.

Dzięki' możliwości ułtkowania tego terenu, stowarzyszenie będzie w stanie dalej się rozwijać,
poryskać nowych zawodników, a przede wsrystkim organizować zawody ogólnopolskie, jak
i międrynarodowe w naszym mieście.

Proszę o ustosunkowanie się do wrł. heści pisma.


